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Op naar de eerste informatiebijeenkomst 

De stuurgroep die de mogelijke fusie begeleidt is het nieuwe jaar gestart met het vaststellen van 

een tijdspad tot een uiteindelijk stemmoment. Dit is in overleg gebeurd met de voorzitters van de 

verenigingen. Zowel de stuurgroep als ook de besturen van ASC'62 en SV Dalfsen vinden het 

belangrijk om duidelijkheid richting de leden te verschaffen. Vandaar dat ook in januari weer een 

nieuwsbericht wordt verzonden. 

De voorzitters van ASC'62 en SV Dalfsen hebben de stuurgroep laten weten tevreden te zijn over de 

gang van zaken, waarbij ze via gesprekken de indruk hebben dat de leden van de twee 

moederverenigingen zich steeds meer gehoord voelen. Ondertussen is het zo dat de werkgroepen die 

in het leven zijn geroepen om tafel hebben gezeten met de commissies die nu binnen de bestaande 

clubs actief zijn. Nog niet met iedereen en overal, maar ook de komende tijd zal er meer en meer 

aandacht aan deze gesprekken worden geschonken. 

De stuurgroep wil nogmaals benadrukken dat zonder de hulp en input van leden er uiteindelijk geen 

goed onderzoek mogelijk is om tot een gedragen fusieplan te komen. Uitgangspunt blijft dat de leden 

zich kunnen vinden in het definitieve advies dat wordt gepresenteerd. De voorzitters onderstrepen 

deze gedachte en roepen leden dan nog eens op om tijdens de komende informatiebijeenkomsten 

van zich te laten horen.  

Gezamenlijke discussies dragen bij aan het onderzoek naar mogelijk een nieuwe club. Hoe kan die er 

komen uit te zien? Welke risico's zijn er? Wat zijn de voordelen? De resultaten van het onderzoek 

worden pas aan het eind van het traject gepresenteerd, en in de conclusies wordt zowel de input van 

alle leden meegenomen. 

De eerste meedenksessie wordt gehouden op maandag 24 februari, aanvang 20.00 uur, in het 

clubgebouw van ASC'62. De volgende meedenksessie zal in de SVD kantine plaatsvinden.  

Na de opening wordt nogmaals aandacht geschonken aan de opdracht die eerder door de besturen 

van de verenigingen aan de stuurgroep is gegeven en de vraag die daaraan is gekoppeld: hoe kan de 

voetbalsport in Dalfsen toekomstbestendig worden georganiseerd? 

Aansluitend zullen er er door de werkgroepen “technische voetbalzaken” en de werkgroep “naam, 

logo, kleur” een aantal stellingen op het scherm geprojecteerd worden waarop gereageerd kan 

worden. Er is daarna ruimte voor verbeterpunten, kritische noten en verhelderende vragen. Dit zijn 

de eerste twee werkgroepen die aan bod komen. Tijdens de sessies die komen, zullen de andere 

werkgroepen om input vanuit de leden vragen.  

Er zal tijdens de sessies die gehouden worden via verschillende stands ook ruimte zijn om met elkaar 

in gesprek te gaan. Allemaal bedoeld om uiteindelijk een gedegen onderzoek te kunnen presenteren. 

Tot maandag 24 februari, aanvang 20.00 uur, in het clubgebouw van ASC'62! 

Op de website www.toekomstvoetbalindalfsen.nl zijn het tijdspad, presentaties en antwoorden op 

veel gestelde vragen te vinden. 
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